
Z A P I S N I K  
sa 17. sjednice Općinskog vijeća Općine Rugvica 

održane 26.07.2023. godine sa početkom u 08,00 sati 
u vijećnici Općine u Rugvici, Trg dr. Franje Tuđmana 1. 

 
Nazočni: g. Nenad Jakšić, g. Emil Majstorović, gđica. Paula Jozipović,  gđa. Tea Kolčić, gđa. 
Violeta Molnar, g. Ivica Gavran, g. Velimir Krznar, g. Ilija Ravlić, g. Tomislav Mayer Kralj, 
g. Željko Vojković, g. Ivica Legin. 
Izočni: gđa. Ruža Miletić, gđa. Ivana Jakovljević. 
Ostali nazočni: g. Mato Čičak, Općinski načelnik, 
    gđa. Slavica Kalaica, voditeljica Odsjeka za prostorno planiranje i  
                   komunalne djelatnosti, 
    gđa. Ana Baštijanović, viša računovodstvena referentica, 
                             gđa. Mirela Ćordaš,  APE d.o.o., 
    gđa. Marija Tipurić, direktorica RUKOM-a d.o.o., 
    g. Igor Đuran, novinar 01 portala. 
Zapisničarka: Marija Čabraja. 
 
Sjednicu otvara g. Nenad Jakšić, predsjednik Općinskog vijeća, pozdravlja nazočne, 
utvrđuje da je sjednici od 13 vijećnika nazočno 11, dakle, postoji kvorum za 
pravovaljano donošenje odluka, te predlaže sljedeći  
 

D N E V N I R E D 
1. Verifikacija zapisnika sa 16. sjednice Općinskog vijeća održane 12.06.2023. god., 
2. Pitanja i prijedlozi, 
3. Odluka o davanju suglasnosti na Prijedlog VI. izmjena i dopuna Pravilnika o 

unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Medvjedići Rugvica, 
4. Izvješće o poslovanju RUKOM d.o.o. za vremenski period od 01.01.2022. do 

31.12.2022.god., 
5. Odluka o donošenju VIII. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine 

Rugvica, 
6. III. izmjene i dopune proračuna Općine Rugvica za 2023. godinu i projekcije za 

2024. i 2025. god., 
a) III. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2023. godinu, 
b) II. Izmjene Programa javnih potreba u sportu Općine Rugvica za 2023. god., 

7. Zaključak o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o provedbi „Plana razvoja Općine 
Rugvica za razdoblje od 2022. do 2028. godine“, za 2022. godinu, 

8. Zaključak o potpisivanju Aneksa broj 2 Ugovora o darovanju, odnosno 
Sporazuma kojim ugovorne strane (Općina Rugvica i DVD Savski Nart) 
međusobno reguliraju prava i obveze vezano uz korištenje prostorija 
građevinskog objekta izgrađenog na z.k.č.br. 928 u k.o. Okunšćak, 

9. Zaključak o raspisivanju natječaja za prodaju zemljišta u  (poduzetničkoj) radnoj 
zoni Rugvica-sjever (k.č.br. 283/1, k.o. Rugvica), 

10. Zaključak o imenovanju članova Povjerenstva za provedbu natječaja za prodaju 
zemljišta u  (poduzetničkoj) radnoj zoni Rugvica-sjever (k.č.br. 283/1, k.o. 
Rugvica), 

11. Zaključak o organizaciji manifestacije povodom Dana Općine Rugvica, 
12. Zaključak o imenovanju članova Povjerenstva za pripremu obilježavanja dana 
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Općine, dodjelu nagrada za osobiti razvoj ili doprinos promociji Općine Rugvica, 
te dodjelu nagrada najuspješnijem studentu-apsolventu, maturantu i učeniku 
generacije OŠ Rugvica, 

13. Odluka o ustrojstvu i djelokrugu Jedinstvenog upravnog odjela Općine Rugvica, 
14. Odluka o kriterijima za ocjenjivanje službenika i namještenika i način 

provođenja ocjenjivanja službenika i namještenika Općine Rugvica. 
 

Predloženi dnevni red prihvaća se jednoglasno sa 11 glasova “za”. 
 

Ad. 1. 
Općinsko vijeće jednoglasno sa 11 glasova “za” donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
Verificira se zapisnik sa 16. sjednice Općinskog vijeća održane 12.06.2023. godine.  
 

Ad. 2. 
A) g.  Željko Vojković pita zašto se sjednice održavaju ujutro? Kaže kako se u drugim 
jedinicama lokalne samouprave, manjim gradovima održavaju popodne kako bi mogli 
prisustvovati svi vijećnici. Koliko zna više ih je bilo kad su se održavale popodne.  
g. Nenad Jakšić odgovara da on kao predjsednika Vijeća saziva sjednicu i može potvrditi 
da je jutarnji termin dobar shodno odazivu vijećnika. Konstatira da je trenutno 11 od 13 
prisutnih, što je 85 %. Podsjća na odredbe Zakona o lokalnoj samoupravi, čl. 31, st. 3 
kojim je definirano da članovi predstavničkog tijela mogu izostati s posla u dogovoru s 
poslodavcom. Smatra da se ne trebaju povlačiti paralele s drugima jer i skupština Grada 
Zagreba u kojoj sjede profesionalci se zna održavati 2 dana. Sumira kako je ova odluka 
pokrivena Zakonom o lokalnoj samoupravi, pri čemu ne vidi ništa sporno. 
B) g. Željko Vojković komentira kako neki rade u firmama, bankama pa im je 
onemogućeno spomenuto. Iznosi kako je osobno poslao upit DUKOM-u kako je reguliran 
odnos s poslodavcem. Misli da bi bilo uredu da se i g. Nenad Jakšić odrekne svog 
slobodnog vremena. 
g. Nenad Jakšić odgovara kako g. Željko Vojković nema pravo zadirati u privatni život 
budući da nije upoznat s činjenicom kako sate provedene na vijeću vraćaju u kompaniju 
te smatra kako je izneseno zapravo subjektivno procjena, te nema nikakvog uporišta. 
Podsjeća prisutne da dok je bio zamjenik načelnika tada je radio u HT-u i nije izostao niti 
s jedne sjednice. Sve je stvar toga koliko se tko može izorganizirati, a u trenutku kada se 
kandiriralo na izborima moralo se biti svjesno da ćemo dio sebe i svog vremena morat 
dati za sumještane koji su povjerili glasove. 
C) g. Mato Čičak se osvrće na naknade koje se isplaćaju vijećnicima. Kaže kako to nisu 
naknade koje se plaćaju samo za dolazak ili nedolazak na vijeće jer je to samo jedna od 
obaveza, nego ima tu i raznih manifestacija kao što je polaganje vijenaca na koje se 
određeni slabo odnosno nikako ne odazovu. Moli određene da počnu biti vijećnici i da se 
krene dolaziti na sjednice te da je red iz poštovanja onima koji su ih birali da se dođe na 
polaganje vijenaca barem jedanput u zadnje dvije godine, što nije bio slučaj nijednom. 
D) g. Ivica Gavran pita imaju li se kakva saznanja vezana za priključke na kanalizaciju? 
g. Mato Čičak se zahvaljuje na pitanju budući da smatra da je korisno za mještane da 
imaju te informacije. Objašnjava kako je kanalizacija podijeljena u nekoliko faza. Da bi se 
sekundarna kanalizacija pustila u pogon mora proći tehnički pregled. Na nekim 
lokacijama bilo je stvari koje su se morale sanirati o trošku izvođača i dok se sve greške 
ne otklone kanalizacija neće moći biti puštena. Direktor VIOZŽ-a rekao je da bi, po 
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svemu sudeći, kanalizacija u cijeloj Općini Rugvica mogla biti puštena 30. rujna 
Najavljuje da je u tijeku natječaj za pročistač otpadnih voda te da će on ići na dodatnu 
dogradnju i tu će kroz 10ak mil. € biti uloženo u Općinu Rugvica što se tiče kanalizacije. 
Glavni vod prema Oborovu stavljen je u plan Hrvatkih voda i prijavljen je na MPO te se 
čekaju rezultati što je velika financijska investicija. 
E) g. Emil Majstorović pita što je s kanalizacijom ulica koje nisu ušle? 
g. Mato Čičak odgovara kako je VIOZŽ krenuo projekirati, ali ne može se trenutno ništa 
dok se ne završi tehnički pregled, dok se trenutna kanalizacija ne pusti u funkciju te se 
tek onda može ići u dodatne radove. Nažalost, malo se odužilo, ali se čeka otklanjanje sve 
štete koja je uočena i taj dio preostalih ulica, ići će fazno jer jako puno košta. 
F) g. Ivica Gavran pita postoji li Fond za oštećene u olujnom nevremenu? 
g. Mato Čičak kaže kako je Županu Zagrebačke županije poslan zahtjev za proglašenjem 
elementarne nepogode- olujni orkanski vjetar, te da bi danas trebali zaprimiti odluku. 
Vlada će osigurati dio sredstava. Pohvaljuje vatrogasce za odlično odrađen posao i 
zahvaljuje se RUKOM-u koji su angažirali djelatnike van radnog vremena. Bilo je dosta 
štete na stambenim i gospodarskim objektima kao i u poljoprivredi. Općina će dati sve 
od sebe da  pomogne. U Vukovarsko-srijemskoj županije 60% kuća je skroz raskriveno, 
što su puno veće štete. Mi ćemo odraditi sve svoje što možemo.  
g. Nenad Jakšić dodaje da je Civilna zaštita Općine Rugvica skup ljudi, a da su ključni 
elementi operacijske snage koje su kod nas vatrogasci. U intervalu 19. – 23.7. 
zaprimljeno je 211 događaja, vatrogasci i RUKOM odradili su 186 intervencija, što 
predstavlja rad naše Općine. Nažalost, susreli smo se s nekim nedostatcima pa ćemo 
raditi na poboljšanju opreme i alata. Tvrtke koje posjeduju dizalice s područja Općine 
Rugvice aktivirane su na trošak Općine te bile terenu. Zahvaljuje se vatrogascima kao 
članovima dobrovoljnih vatrogasnih društava. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa je predsjednik Općinskog vijeća zaključio 
raspravu po ovoj točci dnevnog reda. 
 

Ad. 3. 
g. Nenad Jakšić prenosi isprike ravnateljice Dječjeg vrtića „Medvjedići Rugvica“ zbog 
odsutnosti. Stoga, moli općinskog načelnika da nazočne upozna s ovom točkom dnevnog 
reda. 
g. Mato Čičak kaže da zbog proširenja djelatnosti dječjeg vrtića postoji potreba za još 2 
spremačice i 2 pomagača koji će brinuti o djeci s posebnim potrebama. 
 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 
glasova „za“ donosi  
 

O D L U K U 
o davanju suglasnosti na Prijedlog VI. izmjena i dopuna Pravilnika o unutarnjem 
ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Medvjedići Rugvica. 
 

Ad. 4. 
g. Nenad Jakšić poziva direktoricu RUKOM-a d.o.o na kratko izlaganje.  
gđa. Marija Tipurić izlaže Izvješće o poslovanju RUKOM d.o.o. za vremenski period od 
01.01.2022. do 31.12.2022. god. Izlaže svoje zadovoljstvo sagledavajući poslovanje do 
kraja 2022. god. budući da je uspješno realizirano većina planirane aktivnosti. U 
navedenom razoblju ostvarena je dobit poslovanja. Sukladno financijskom planu i planu 
nabave za 2022. te proračunu Općine Rugvice realizirane su sljedeće investicije: 
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opremanje malih dječjih igrališta po naseljima, uređenje groblja, asfaltiranje cesta,  
izgradnja i opremanje stanica po naseljima, sanacija krovišta na mrtvačnici u Jalševcu 
Nartskom sve sa stručnim nadzorima nad izvođenjem radova. Društvo izvodi radove na 
održavanju nerazvrstanih cesta, održavanju javnih površina, javnih zelenih površina, 
provodi dezinsekciju, održava groblja i čistoću javnih površina. 
Programom održavanja komunalne infrastrukture za 2022.god. osigurano je 66.341,00 
EUR sa PDV-om. Od 1.1.2022. preuzeto je i upravljanje grobljima, kojih je tri na području 
Općine. U protekloj godini prodano je 80 grobnih mjesta. Grobna naknada obračunata je 
u rujnu, iznosila je 36.666,00 EUR s PDV-om. Tijekom prošle godine društvo je ostvarilo 
prihod od 726.671,00 EUR te rashod u iznosu od 690.525,00 EUR. 
g. Nenad Jakšić poziva nazočne na diskusiju. 
g. Ivica Legin pita uslijed čega je došlo da pada prihoda u odnosu na 2021., što je utjecalo 
na to? 
gđa. Marija Tipurić odgovara kako je bilo puno više investicija u 2021. 
g. Mato Čičak kaže da dio poslova RUKOM odrađuje za Općinu i ovisno o tome RUKOM-u 
je rastao tj. padao prihod.  
gđa. Marija Tipurić kaže da se u prošloj godini provelo više nabava. 
g. Mato Čičak kaže da što se tiče rashoda za zaposlene, još uvijek nedostaje komunalnih 
radnika. Opseg posla je veliki i moli ako nekoga znaju tko je voljan raditi da ga se uputi 
na RUKOM.  
gđa. Marija Tipurić nadodaje da se rashod za zaposlenike povećao u ljetnom periodu 
zbog češćih ugovora o djelu. 
g. Ivica Legin kaže kako se ljudi žale na neodržavanje javnih površina, govori kako jedan 
dio odrade i Hrv. vode. 
gđa. Marija Tipurić odgovara kako nas je zahvatilo loše vrijeme i vegetacija buja. Tada 
postoje prioriteti kada se prvo održavaju groblja, dječja igrališta, zeleni otoci I 
autobusne stanice. Kaže kako su ove godine sa održavanjem malo zakasnile i Hrvatske 
vode i Županijske ceste. 
g. Mato Čičak nadodaje da se moraju razlikovati tri stvari. Jedan dio su općinske površine 
i općinski kanali, drugi dio su Hrvatske vode i njihovi kanali, dok je ŽUC rukovodeća za 
košnju uz županijske ceste. Svi kanali imaju svoje prioritete po kategorijama te se tako i 
kose. Hrvatske ceste su ove godine imali problem gdje im je trava narasla do metar 
budući da im natječaj nije dobro proveden. Kao digresiju navodi da Općina Rugvica ima 
najmanju komunalnu naknadu u Zagrebačkoj županiji. Ljudi se žale pa kad se krene u 
kontrolu, ispostavi se da imaju nelegalne objekte. Govori kako komunalnu naknadu koja 
iznosi 0,23 kn po m2  dosta mještana ne plaća. 
g. Tomislav Mayer Kralj dodaje da se dosta kreće po terenu te pohvaljuje djelatnike 
RUKOM-a budući da daju sve od sebe. Predlaže za one koji su se žalili da se obiđu 
njihove privatne parcele pa neka se njih kazni, jer većinom su njihove parcele zaraštene. 
g. Mato Čičak kaže kako sad kad ima RUKOM koji radi na održavanju, ne valja niti to. 
g. Željko Vojković pohvaljuje sve odrađeno te postavlja pitanje o načinu provođenja 
nabave. Ističe kako u Izvješću nema podataka o tome kako se provode nabave, niti nema 
Registra ugovora kao ni iznos naknade za nadzorni odbor. 
g. Marija Tipurić odgovara kako se mjesečna naknada članovima nadzornog odbora nije 
mijenjala u odnos na prošlu godinu, i navodi kako na službenoj internetskoj stranici 
postoje poveznice na Registar ugovora, Plan nabave te da je sve objavljeno i dostupno 
svima. 
 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 
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11 glasova „za“ donosi  
 

Z A K L J U Č A K 
Prihvaća se Izvješće o poslovanju RUKOM d.o.o. za vremenski period od 01.01.2022. do 
31.12.2022.god. 

Ad. 5. 
g. Nenad Jakšić poziva Mirelu Ćordaš na kratko izlaganje te vijećnika Emila Majstorovića 
da iznese prijedlog Odbora za prostorno planiranje. 
g. Emil Majstorović kaže kako se Odbor sastao 24.7. te zaključio predlaganje donošenja 
VIII. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Rugvice. 
gđa. Mirela Ćordaš kaže da je bilo javno izlaganje i da su svi dijelovi Plana bili objavljenji 
na stranicama Općine kako bi se zainteresirani mogli informirati. Tijekom izrade Plana 
očitovalo se 9 javnopravnih tijela sa svojim smjernicama. Javna rasprava je održana u 
razdoblju od 20. do 30.6.2023 te je rok za podnošenje primjedbi bio 30.6. U roku do 
zaključenja javne rasprave pristiglo je 6 očitovanja po posebnoj obavijesti i 7 pisanih 
primjedbi i prijedloga. 6 primjedbi i očitovanja ili nije bilo primjedbi ili je pozitivno 
riješeno, a  7 sudionika nije prihvaćeno jer nisu bili predmet izmjena. Plan je trebalo 
uskladiti sa Planom višeg reda. Izmjenjena su građevinska područja i tu naglašava 
mogućnosti proširenja građevinskog područja, a to mora biti u skladu sa Zakonom o 
prostornom uređenju i sa Planom šireg područja, odnosno Planom Zagrebačke županije. 
Oba Plana kažu da  je moguće proširiti građ. područje samo unutar naselja gdje je 
izgrađenost preko 50% građ. područja i u tom slučaju se može proširiti za 30%. 
Prošireno je građevinsko područje unutar zone Rugvica-sjever (Imunološki zavod), na 
način da je skinuto građ. područje u naselju Oborovo. Formirana je nova zona sporta i 
rekreacije za potrebe formiranja streljane na način da je zona sporta i rekreacije u 
Hrušćici smanjena. Neki od zahtjeva su proširenje zone za potrebe dječjeg vrtića u 
Jalševcu Nartskom, brisanje crpne stanice u Rugvici, proširenje zone posebne namjene, 
planiranje nove trase željezničke pruge. Postoje izmjene temeljem zahtjeva pravnih i 
fizičkih osoba. Bilo je 105 zahtjeva za izmjene građevinskog područja, te su rješavani 
prema karti. Sve je usklađeno s nadležnima za pojedina područja.  
g. Nenad Jakšić poziva nazočne na diskusiju. 
g. Željko Vojković pita za situaciju dalekovoda kroz Trstenik, da li se tu nešto mijenjalo, 
trasa ili širina? 
gđa. Mirela Čordaš odgovara da se trase nisu mjenjale, ali širine jesu. Koridor 2 x 400 je 
sada ukupno 200 metara. 
g. Mato Čičak nadodaje da je s ovim omogućena maksimalna izgradnja Imunološkog 
zavoda. Najavljuje da postoji interes jedne institucije za određenu svrhu, pa će se uskoro 
morati ići u nove Izmjene. 
 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 
11 glasova „za“ donosi  
 

O D L U K U 
o donošenju VIII. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Rugvica 
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Ad.6. 
g. Nenad Jakšić poziva g. Iliju Ravlić ispred Odbora za financije i proračun na kratko 
izlaganje. 
g. Ilija Ravlić kao član Odbora iznosi zaključak koji je jednoglasno donesen te predlaže 
Općinskom vijeću donošenje ovih Izmjena koje obuhvaćaju povećanje stavke za redovnu 
djelatnost klubova u programu javnih potreba u sportu. 
g. Mato Čičak nadodaje smanjenje troškova po izrađenim troškovnicima za prometnice u 
zoni i nogostupe. Povećani su troškovi za usluge odvjetnika i pravna savjetovanja, 
budući da imamo veliku tužbu prema Dugom Selu radi zemljišta u Ivanjoj Reci. 
Povećavaju se rashodi za obilježavanje pripadnih datuma i za Dane Općine budući da 
nema više Turističke zajednice slijedom čega trošak snosi Općina. Sportskoj zajednici je 
potrebno povečati kapitalne investicije za ulaganja u igrališta. 
g. Željko Vojković pita nije li nedavno bilo 9.000,00 EUR za Sportsku zajednicu? 
g. Mato Čičak odgovara da je ovo povećanje za kapitalnu izgradnju, nije za kriterijsku 
raspodjelu prema klubovima. Nadodaje kako se još čekaju rezultati natječaja za 
izgradnju sportskog stadiona. 
g. Ivica Legin pita na što se odnosi smanjenje planiranih prihoda? 
gđa. Ana Baštijanović odgovara ako su stavljeni prihodi, moraju se planirati i rashodi. 
 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 
11 glasova „za“ donosi  
 
III. izmjene i dopune proračuna Općine Rugvica za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 
2025. godinu, te 
a) III. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 
za 2023. godinu, 
b) II. izmjene Programa javnih potreba u sportu Općine Rugvica u 2023. godinu. 
 

Ad. 7. 
gđa. Marija Čabraja upoznaje nazočne kako se radi o obvezi po Zakonu, dostavlja se za 
2022. godinu i nakon usvajanja se dostavlja regionalnom koordinatoru, Razvojnoj 
agenciji Zagrebačke županije. 
g. Nenad Jakšić poziva nazočne na diskusiju. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 
glasova „za“ donosi  
 

Z A K L J U Č A K 
Prihvaća se Godišnje izvješće o provedbi „Plana razvoja Općine Rugvica za razdoblje od 
2022. do 2028. godine“, za 2022. godinu 
 

Ad. 8. 
g. Nenad Jakšić upoznaje nazočne kako će se prostor doma u Nartu privremeno na 
godinu dana namijeniti za dječji vrtić  kako bi sva djeca bila upisana. 
gđa. Marija Čabraja nadodaje kako se radi o postojećem ugovor koji se sada aneksira 
radi privremene potrebe vrtića. 
g. Željko Vojković pita zašto samo na godinu dana? 
g. Nenad Jakšić odgovara kako je to privremeno rješenje, budući da se radi na proširenju 
vrtića. 
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Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 
11 glasova „za“ donosi  
 

Z A K L J U Č A K 
o  potpisivanju Aneksa broj 2 Ugovora o darovanju, odnosno Sporazuma kojim ugovorne 
strane (Općina Rugvica i DVD Savski Nart) međusobno reguliraju prava i obveze vezano 
uz korištenje prostorija građevinskog objekta izgrađenog na z.k.č.br. 928 u k.o. Okunšćak 
 

Ad. 9. 
g. Nenad Jakšić upoznaje nazočne kako je riječ o velikoj parceli koja se nalazi u zoni, s 
desne strane Imunološkog. Javio se slovenski investitor, stoga je nužno raspisati 
Natječaj. 
g. Ivica Legin postavlja pitanje o cijeni? 
g. Nenad Jakšić odgovara kako je ovo određena najmanja početna cijena, sukladno 
izrađenom elaboratu i Zakonu. 
 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 
11 glasova „za“ donosi  
 

Z A K L J U Č A K 
o  raspisivanju natječaja za prodaju zemljišta u  (poduzetničkoj) radnoj zoni Rugvica-
sjever (k.č.br. 283/1, k.o. Rugvica) 
 

Ad. 10. 
g. Velimir Krznar kao član Odbora za izbor i imenovanje iznosi zaključak koji je 
jednoglasno donesen kojim se predlaže Općinskom vijeću da se u Povjerenstvo imenuju 
g. Emil Majstorović kao predsjednik, te članovi: g. Velimir Krznar, gđa. Violeta Molnar, g. 
Ivica Gavran i g. Tomislav Mayer Kralj. 
 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 
glasova „za“ donosi  

Z A K L J U Č A K 
o  imenovanju članova Povjerenstva za provedbu natječaja za prodaju zemljišta u  
(poduzetničkoj) radnoj zoni Rugvica-sjever (k.č.br. 283/1, k.o. Rugvica) 
 

Ad. 11. 
g. Nenad Jakšić upoznaje nazočne da u intervalu od 15.8. do kraja 9. mjeseca postoji 
puno udruga koje će organizirati razne manifestacije te kratko izlaže raspored 
manifestacija po datumima. 
 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 
glasova „za“ donosi  
 

Z A K L J U Č A K 
o organizaciji manifestacije povodom Dana Općine Rugvica 
 

Ad. 12. 
g. Nenad Jakšić poziva g. Velimir Krznar kao člana Odbora za izbor i imenovanje da 
izvjesti nazočne o zaključku Odbora. 
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g. Velimir Krznar izlaže jednoglasni zaključak Odbora da se u Povjerenstvo imenuju g. 
Nenad Jakšić, g. Emil Majstorović, gđa. Tihana Kušeković, gđa. Ivana Jakovljević, g. Mato 
Čičak, g. Robert Munđer i g. Velimir Krznar. 
 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 
glasova „za“ donosi  

Z A K L J U Č A K 
o imenovanju članova Povjerenstva za pripremu obilježavanja dana Općine, dodjelu 
nagrada za osobiti razvoj ili doprinos promociji Općine Rugvica, te dodjelu nagrada 
najuspješnijem studentu-apsolventu, maturantu i učeniku generacije OŠ Rugvica 
 

Ad. 13. 
gđa. Marija Čabraja upoznaje nazočne kako je krajem prošle godine izvršen neposredni 
inspekcijski nadzor Ministarstva uprave i pravosuđa, po njihovom redovnom planu i 
programu. Iznosi kako je potrebno donijeti između ostalog i novu Odluku o ustrojstvu i 
djelokrugu Jedinstvenog upravnog odjela. 
 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 
glasova „za“ donosi  

O D L U K U 
o  ustrojstvu i djelokrugu Jedinstvenog upravnog odjela Općine Rugvica 
 

Ad. 14. 
gđa. Marija Čabraja kaže kako je ovu Odluku potrebno donijeti na temelju Zakona budući 
je Općina nije imala. 
 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 11 
glasova „za“ donosi  
 

O D L U K U 
o kriterijima za ocjenjivanje službenika i namještenika i način provođenja ocjenjivanja 
službenika i namještenika Općine Rugvica. 
 
 
Predsjednik Općinskog vijeća zaključio je sjednicu u 09,30 sati. 

 
KLASA: 021-05/23-01/07 
URBROJ: 238/26-23-3 
 
 
Zapisničarka:      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA  
Marija Čabraja          Nenad Jakšić 
 
 
 
 


